
PROTOKÓŁ nr LV/2014 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia 15 lipca 2014 roku 

w sali remizy OSP w Iwanowicach Dużych  

Godzina  rozpoczęcia 13
oo

, godz. zakończenia 15
30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 13 radnych 

Zaproszeni  goście: 

1. Wójt Gminy                - Bogdan Sośniak 

2. Sekretarz Gminy         - Jerzy Szyja 

3. Skarbnik Gminy          - Zbigniew Kowalik 

4. Radny Powiatu  - Jerzy  Kiepura 

5. Sołtysi 

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przedstawienie  porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami 

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

             a. zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok 

b. zmian do uchwały dot. Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Opatów  

na lata 2014-2019   

 c. emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

8. Sprawy bieżące 

      9.   Zakończenie LV  zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Witold Łacny , powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 



Ad-2.  

Na wniosek Przewodniczącego Rady, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad-3. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

Ad-4 i 5 

Wójt Gminy udzielił informacji na temat bieżącego funkcjonowania gminy, mówił 

m.in.: 

- kanalizacji w Iwanowicach Małych  

- przygotowanie do emisji obligacji  

- rozważenia możliwości przyznawania stypendium dla  wybitnie utalentowanych 

osób z terenu naszej gminy, w tej chwili mamy w Zwierzyńcu Pierwszym młoda 

osobę, mistrza na poziomie europejskim w piłce freestyle, dojazdy na konkursy, na 

zawody pociągają za sobą duże koszty, poza tym sama reprezentacja na etapie 

europejskim rozsławia nasza gminę. 

- będą odbywały się spotkania na terenie naszej gminy dot. unijnych dofinansowań w 

ramach budowy dróg na terenach wiejskich 

Radny Piotr Rojszczyk przypomniał o obietnicy Starostwa, żeby środki które 

wpłacamy za zajęcie pasa drogowego , przechodziły na inwestycje w poszczególnych 

wsiach, i proponuje aby pieniądze  ze Złochowic przekierować  na drogę w 

Złochowicach , budowa zatoczki 

Radny zapytał tez dlaczego po raz kolejny sesja odbywa się w Iwanowicach Dużych. 

Co poparła Radna Renata Konieczko przypominając, że sesje Rady Gminy miały 

odbywać się po kolei we wszystkich miejscowościach gminy.  

Wójt Gminy odpowiedział, że Starostwu chodziło o pieniądze z odsetek i ze chcą je 

nam  zrekompensować w postaci materiału na odbudowę chodników. 

Naszej gminy nie stać na wydzielenie środków na drogi powiatowe, a co zrobi w tym 

zakresie Starostwo, zobaczymy.  

Co do sesji w Iwanowicach Dużych, uważa, ze tu sa lepsze warunki niż w świetlicy 

w Opatowie , poza tym będzie w tej miejscowości realizowany  program rozwoju  

obszarów wiejskich i też dlatego ta sesja również w Iwanowicach Dużych. 



Radny Dariusz Zając – uważa aby rozszerzyć kanał informacyjny dla poszczególnych 

miejscowości , jest za mały przekaz bieżących informacji, przez są czasami wielkie 

niedogodności , np. ostatnia awaria wodociągu w Waleńczowie, niby były gdzieś 

jakieś kartki z komunikatami, ale większość osób po prostu ich nie widziało i nie 

czytało , najpewniejsze jest dotarcie do społeczeństwa przez księdza, jego ogłoszenia 

po mszy w niedziele. 

Wójt Gminy odpowiedział, ze sprawa zostanie rozwiązana. 

Radna Renata Konieczko na temat utworzonego w Waleńczowie placu zabaw na 

osiedlu na placu kościelnym, nie jest on do końca bezpieczny, huśtawki nie są 

przymocowane do ziemi i teraz się zastanawiają czy zamknąć ten plac zabaw czy 

dalej rozwijać, próbując zapewnić jak największe bezpieczeństwo. 

Wójt Gminy zasugerował, aby, skoro już ten plac zabaw jest napisać duży szyld, ze 

zabawa pod opieka dorosłych na własna odpowiedzialność.  

Radny  Piotr Rojszczyk wnioskował, aby częściej i dokładniej informować radnych i 

sołtysów co się dziele w poszczególnych miejscowościach., często następuje 

niedoinformowanie na temat bieżącego funkcjonowania na terenie wsi. 

Ad- 6 

 

a. Uchwała w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok -  

przedstawił Skarbnik Gminy – podjęta jednogłośnie  

b. Uchwała w sprawie zmian do uchwały dot. Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Opatów  na lata 2014-2019  - podjęta jednogłośnie.  

c. uchwała w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu- wyjaśnień na temat obligacji udzielił pan Mariusz Gołaszewski 

Prezes Firmy Dragon Partners. 

Z uchwałą zapoznał Skarbnik Gminy – uchwała podjęta jednogłośnie.  

Ad- 8 

W sprawach bieżących radny Powiatowy Jerzy Kiepura udzielił informacji na temat 

bieżącej działalności Powiatu. 

Mówił m.in. na temat remontów dróg, uzupełniania oznakowania dróg powiatowych, 

wykaszania rowów przy tych drogach 



Radna  Renata Konieczka zapytała o lekarza do Ośrodka w Opatowie na miejsce Pani 

Chaładus. 

Radny Powiatowy odpowiedział, ze na razie nie ma chętnych, nie można znaleźć 

potrzebnego lekarza. 

Wniosek Rady Gminy Opatów, aby na piśmie sformułować stanowisko o pilne i 

konieczne zatrudnienie drugiego lekarza w Ośrodku Zdrowia w Opatowie i  przesłać 

do Dyrektora ZOZ w Kłobucku. 

Ad- 9 

Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy  zamknął  LV 

zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

 

 

Protokołowała 

Joanna Krotla  


